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ELVERUM KOMMUNE 
 

Møteprotokoll 
 

Driftsstyremøte ved Elverum ungdomsskole  
  

 
Teamsmøte 
 
Håkon Warø (FAU leder) 
(politisk rep.) 
Hjørdis Bjølseth(rektor) 
Kjersti Rønningen Draganovic  (FAU) 
Martine Pettersen Brækstad (Elevrådet) 
Camilla-Sofie Holsen (Elevrådet) 
 
Ikke tilstede:  
Hege Elin H. Norman (Delta) 
Marta Skorem(Skolenes landsforbund) 
Elisabeth Sørdal(tillitsvalgt utdanningsforbundet) 
 
 
 
 
Møtested 
 

Elverum ungdomsskole 
 

Møtedato/tid 
 

22. oktober i 2020 kl. 17.30 

 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste. 
Godkjent uten kommentar 
  
Godkjenning av protokoll fra møte 9. juni 2020 
 
Protokollen ble godkjent uten kommentar. 
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Saksliste 

    
Skolesaker: 
Sak 11/20 Økonomi 
 
Skolen har ved utgangen av august et mindreforbruk. Noen av pengene blir hentet inn av skolesjefen. 
Grunnen til merforbruket er høyere inntekter fra refusjoner enn budsjetert med. Nå kan det se ut 
som vi har et merforbruk. Brukte mye på covid-19 i mai og juni, samt at vi har et merforbruk på 
språksenteret. Flere elever og flere språk enn forventet.  
 
Sak 12/20 Evaluering av koronasituasjonen 
 
Den preger hverdagen, gir noe utfordring i fravær. Det skal være lav terskel for å være hjemme, dette 
gir en økt menge korttidsfravær hos de ansatte. Vært spesielt utfordrende på ungdomsveiledersiden. 
Vanskelig med noen av smitevernreglene. De skal gjelde i fellesarealer, men ikke i klasserommet og 
undervisningssituasjone. Vi gjør så godt vi kan, men glipper litt. Renhold går greit, har god dialog og 
godt samarbeid med renholderne på skolen.   
 
Ingen smittede på skolen per 22. oktober, men vi følger med.  
 
Har planer for både rødt nivå og en eventuell stenging. Vanskelig når det per i dag ikke er 1:1, men 
det kommer. Videre er det en drøfting på GDPR og hybridundervisning. Vi følger med i det som 
kommer av føringer og udir sine webinarer. 
 
Sak 13/20 Arbeid med kap. 9A – elevens psykososiale miljø 
 
Vi har gått inn i et samarbeid med Nansen Fredsenter gjennom satsningen Dembra, se dembra.no for 
mer info. Her setter vi demokrati og samarbeid på dagsordenen. Dembra støtter skoler og 
lærerutdanninger i arbeidet med forebygging av gruppefiendtlighet og udemokratiske holdninger. 
Det som peker seg ut er språkbruk. Det er både elevene og vi voksne enige om. Vi starter der. FAU 
støtter dette, og synes det er bra vi er i gang med et slikt arbeid. 
 
Videre har vi hatt oppstarts uke for 8. trinn, samt at det arbeides med nettvett på trinnet.  
 
Vi har få saker nå, men følger med å arbeider med alt det som dukker opp og som kan falle inn under 
reglene i kap 9A.  
 
Sak 14/20 Digitalisering i elverumskolen – med spesiell fokus på EUS 
 
Kommet en startegi fra Kunnskapsdepartementet Framtid, fornyelse og digitalisering i skolen  som vi 
har startet å jobbe med. Målet er hvordan vi kan øke læringsutbytte gjennom bruk av 
digitaleressurser. Bakgrunn for at vi har startet med dette er kommunens plan om 1:1 for alle elever. 
Vi starter å dele ut til 8. trinn, og vurderer om vi også kan få dette til på 10. trinn. Målet for 
kommunen er nettbrett for alle på 1-4 trinn, og pc for 5-7 og 8-10 trinn. Dette krever at vi har en plan 
og klarer å benytte ressursene slik at det blir fremgang og økt læringsutbytte. Lærerne har 
gjennomført en undersøkelse for å se hvor er vi nå, og hva mangler vi av kompetanse for å kunne 
implementere digitale ressurser på en god måte. 
 
 
 
 

https://dembra.no/no/
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Sak 15/20 Eventuelt 
 

- fagnettverk – vi er i gang med fagnettverk på tvers av skolene i kommunen. Norsk, 
matematikk og engelsk. Målet er en læreplan som favner utviklingen fra 1. til 10. trinn. 

- Nattravn – her må vi se på veien videre.  
- Overganger fra barneskolene til oss og over til Elvis. Vi har startet med å se på overgangene i 

begge ender av ungdomsskolen. Lærere på 6. og 7. trinn inviteres til ungdomsskolen for å bli 
bedre kjent, og vi har startet en utveksling av ansatte mellom Elvis og EUS for å trygge 
overgangen i større grad ved overgang til videregående skole. Rektor på Elvis og rektor EUS 
har jevnlige treffpunkter for å se på samarbeid i overgang og ellers. 

- Grunnskolepoeng – vi har en økning. Er nå på 43,2. Politisk representant syned dette er svært 
positivt, og har et inntrykk av at vi har jobbet systematisk over noen år nå. 

- FAU- ikke konstituert. Vil bli gjennomført i november. Nåværende leder fortsetter ett år til. 
 

Orienteringssaker: 

 FAU  
- ønsker at skolen sammen med FAU holder opprettholder natteravn. Det er en viktig arena, 
og vi må oppfordre alle til å møte. De som møter og går natteravn opplever dette som svært 
positivt. 
- Håkon Warø fortsetter som leder. 
  

 Elevrådet 
- Har snakket om dembra. Elevrådet mener det er viktig at vi alle har fokus på dette, og 
snakker om det, og at arbeidet er synlig i hverdagen. 
- De har hatt besøk fra sjefen på Coop og snakket om oppførsel når de er på Amfi i 
friminuttene. 
- De har snakket om Hei-sonenen og markert verdensdagen for psykisk helse 
- De er i gang med å se på mulighetene for flere aktiviteter på tvers av klassene. 
 

 Fagforeningene 
- ingen saker 
 
 

 Politisk representant 
-Det er geldelig at grunnskolepoengene er på vei opp, og at vi nå er over 
landsgjennomsnittet. Vi må fortsette den gode jobbingen.  
- i desember skal budsjettet legges, og det er utfordinger. Det er lite penger og det må tas 
vanskelige avgjørelser. Alle har sikkert sett avisoppslagene om skolestrukturen i kommunen. 
Barnehagene vil også bli sett på i denne forbindelse. Avgjøres til våren. 
- Vi må fortsette å jobbe med det digitale og overgangene. Forskning viser at det er viktig. I 
følge Thomas Nordahl er overgangen til videregående en overgang som oppleves som 
vanskelig for mange. 
 

Neste møte: 21. januar 2021 kl. 18.00  
 
 
 

Elverum 28. oktober 2020 
 
 

Hjørdis Bjølseth 
sekretær driftsstyret 


